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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over de waardedalingsregeling (ingezonden 
22 april 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de waardedalingsregeling, die 
wel van toepassing zou zijn in Menterwolde, De Marne en Hoogezand-
Sappermeer, maar niet in Oldambt?1 

Vraag 2
Is het waar dat de bewoners van Oldambt ook al achter het vis visten bij de 
waardevermeerderingsregeling? 

Vraag 3
Wat is in dit kader de laatste stand van zaken met betrekking tot de uitvoering 
van motie Bosman c.s.2, die vraagt om het opnieuw invoeren van een 
vergelijkbare regeling? 

Vraag 4
Kunt u spoed zetten achter deze nieuwe regeling? 

Vraag 5
Kunt u voor beide bovengenoemde regelingen een bredere contour aanhou-
den? Waarom is er überhaupt een contour nodig, mijnbouwschade is toch 
mijnbouwschade?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/161936/Burgemeester-Smit-Waardedalingsregeling-is-niet-meer-
uit-te-leggen

2 Kamerstuk 33 529, nr. 242
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